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Město Rychnov u Jablonce nad Nisou

Husova 490, 468 02 Rychnov u Jablonce nad Nisou
tel.č.: 488 880 921 | e-mail: podatelna@rychnovjbc.cz

Z Á P I S
schůze číslo 17 Rady města Rychnov u Jablonce nad Nisou
konaná dne 21. 8. 2023 v MěÚ Rychnov u Jablonce nad Nisou od 16:30 hod.

Přítomno: Bc. Tomáš Levinský, Jiří Křapka DiS., Jakub Vavroš DiS., Ing. Roman Benda, Ing. Leoš
Adler

Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Bc. Tomáš Levinský
Zapisovatel*: Jan Tomsa

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Rady města Rychnov u Jablonce nad Nisou určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Plán prevence kriminality 2023 - 2028

Starosta seznámil  radní  s  návrhem na ustanovení  nových členů pracovní  skupiny prevence kriminality  a
s návrhem Plánu prevence kriminality.

Návrh usnesení:
Rada  města  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou  jmenuje  členy  pracovní  skupiny  prevence  kriminality
ve složení:

zástupce vedení města Tomáš Levinský
zástupce OO PČR Bc. David Kloz
zástupce MP  Dalibor Jakubec
zástupce obce Rádlo  Ing. Miroslav Šikola
manažer prevence kriminality Jiří Stejskal

 

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 942/08/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
Návrh plánu prevence kriminality 2023 - 2028.doc

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou schvaluje Plán prevence kriminality na roky 2023 - 2028

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 943/08/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
Návrh plánu prevence kriminality 2023 - 2028.doc



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 2 / 5

2. Beseda sál - odvlhčení zdiva

Sál Besedy vykazuje vysokou vlhkost zdiva. Před rokem byla pokusně do objektu instalována odvlhčovací
jednotka. Bezplatný pronájem zařízení skončil, nyní se jedná o odkup zařízení.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou neschvaluje odkup zařízení na odvlhčení stěn sálu Beseda.
Odůvodnění: zařízení neodstranilo vlhkost ve zdivu, došlo pouze k omezenému cca 20% snížení vlhkosti
stěn.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 944/08/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
Odvlhčení zdiva Město Rychnov u Jabl. nad Nisou C

3. Žádost HZSLK

Místostarosta seznámil radní s žádostí HZSLK o finanční příspěvek.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou doporučuje zastupitelstvu města schválit finanční příspěvek
ve výši 30 tis. Kč pro HZSLK na nákup dovybavení jejich příslušníků.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 1 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 945/08/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
2023_08_09_Zadost_o_prispevek_na_PO_Rychnov_u_Jabl

4. Ekokom

Rada města se seznámila s novou smlouvou o spolupráci při zpětném odběru se spol. EKOKOM. 

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou schvaluje smlouvu o spolupráci mezi městem a společností
EKOKOM  při  zajištění  zpětného  odběru  a  zařazení  místa  zpětného  odběru  do  obecního  systému
odpadového hospodářství.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 946/08/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
OD 2023 200 00911_01[1].pdf, OS 2023 200 00911[1].pdf

5. Vyjádření ke stavbám

Pan Libor Braun požádal město o vyjádření k projektové dokumentaci na stavbu Výrobní hala „G“ – ZF Group -
SO310 zaolejovaná kanalizace v areálu závodu ZF Rychnov u Jablonce n.N., Tovární  744.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou souhlasí se stavbou  Výrobní hala „G“ – ZF Group - SO310
zaolejovaná kanalizace v  areálu  závodu ZF Rychnov u Jablonce n.N.,  Tovární   744 a  konstatuje,  že
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k předložené projektové dokumentaci nemá námitky.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 947/08/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
01-TECHNICKÁ  ZPRÁVA.pdf,  02-SITUACE.pdf,  03-PODÉLNÝ  PROFIL.pdf,  04-SCHÉMATICKÝ
PODÉLNÝ  PROFIL.pdf,  05-ODLUČOVAČ  ROPNÝCH  LÁTEK.pdf,  06-REVIZNÍ  ŠACHTA.pdf,  07-
VZOROVÉ ULOŽENÍ POTRUBÍ.pdf, AB-PZ_STZ.pdf, C1-SITUCE ŠIRŠÍCH VZTAHŮ.pdf, C2-ZÁKRES
DO KATASTRÁLNÍ MAPY.pdf, C3-KOORDINAČNÍ SITUACE.pdf, žádost Textová zpráva.PDF

Spol. Kollert Elektro s.r.o. požádala město o vyjádření k připravované stavbě "IP-12-4015352 JN-Rychnov
u JBC,Pelíkovice,kNN" - kabelová přípojka NN pro navrhovanou novostavbu RD na ppč. 3167/2 v k.ú. Rychnov
u Jablonce nad Nisou. 

Návrh usnesení:
Rada  města  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou  souhlasí  se  stavbou  "IP-12-4015352  JN-Rychnov
u JBC,Pelíkovice,kNN" - kabelová přípojka NN pro navrhovanou novostavbu RD na ppč. 3167/2 v k.ú.
Rychnov u Jablonce nad Nisou. 

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 948/08/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
C1  SITUAČNÍ  VÝKRES  ŠIRŠÍCH  VZTAHŮ.pdf,  C2  KATASTRÁLNÍ  SITUAČNÍ  VÝKRES.pdf,  C3
KOORDINAČNÍ SITUAČNÍ VÝKRES.pdf, Město Rychnov souhlas se stavbou.pdf, Plná moc - ČEZ 2023
od 17.7.2023.pdf, 00_TEXTOVA CAST-IP.pdf

Společnost Pontex spol. s r.o. požádala město o vyjádření k projektové dokumentaci na připravovanou stavbu
"I/65  Rychnov,  most  65-001".  Předmětem  stavby  je  rekonstrukce  MÚK  Rychnov  (km  3)  spočívající
ve vybudování připojovacích a odbočovacích pruhů na silnici I/65 a rozšíření mostu ev. č. 65-001 na pravou
stranu ve směru staničení.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou souhlasí se stavbou I/65 Rychnov, most 65-001 (rekonstrukce a
rozšíření mostního objektu 65-001, Rychnov u Jablonce nad Nisou) a konstatuj, že k předložené projektové
dokumentaci nemám připomínky. 

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 949/08/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
B_SouhrnnaTechnickaZprava.pdf,  C-1_PrehlednaSituace.pdf,  C-2_KatastralniSituacniVykres.pdf,
C-3_KoordinacniSituace.pdf,  Plná  moc_I-65_Rychnov.pdf,  Rozdelovnik.pdf,  žádost_o_vyjádření.pdf,
A_PruvodniZprava.pdf

6. Nájem - pozemky

Dokončená stavba nabíjecí stanici na nám. Míru byla kompletně předána do užívání spol. ČEZ a.s. formou
zřízení služebnosti k této stavbě. Posledním bodem v této věci je zrušení původně uzavřené nájemní smlouvy.
ČEZ a.s. předkládá návrh dohody o ukončení nájemní smlouvy. 

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou schvaluje uzavření dohody o ukončení nájemní smlouvy na část
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pozemku ppč. 826 v rámci dokončené stavby dobíjecí stanice na nám Míru, Rychnov u Jablonce nad Nisou
se spol. ČEZ a.s.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 950/08/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
ČEZ  -  nájemní  smlouva  -  dobíjecí  stanice  nám.  Míru,  ČEZ-Rychnov  nN-NÁJEM  4102476917-
ukončení_230811.do

Pan Křapka požádal město o pronájem části pozemku č. 1514/4 o výměře 60 m2 v k.ú. Rychnov u Jablonce nad
Nisou. Výše nájemného dle ceníku města činí 5,- Kč /m2 /rok. Úmysl pronájmu byl zveřejněn na úřední desce
od 4.8.2023 do 21.8.2023. 

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou schvaluje pronájem části pozemku č. 1514/4 o výměře 60 m2
panu Jiřímu Křapkovi v souladu s ceníkem města na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou 3 měsíce.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 951/08/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
Křapka - pronájem pozemku - situace.pdf, Křapka - pronájem pozemku - žádost.pdf

8. p. Polach - Nabídka pozemku Ještědská - Vysoká

Starosta informoval radu, že od p. Polacha obdržel následující zprávu:

"je to cca 2 měsíce co jsme se setkali na rohu Ještědské a Vysoké ulice kde jsme probírali stav komunikace a
odvodnění. Sdělil  jsem ti termín do 30.9.2023, kdy bude finálně opravena komunikace v ulici Vysoká tak
abych mohl bez problémů řádně užívat můj pozemek - vjezd automobilu. Dal jsi  mě návrh na odkoupení
části mého pozemku . 

Sděluji ti, že nastala nová skutečnost, která mění můj pohled na tuto věc. Do 31.8.2023 mě udělejte nabídku.
Pokud tak neučiníte, nebude již z mé strany zájem a další využívání části mého pozemku již nebude možné."

Pěkný den Polach Jan

Diskuze:
Bc. Levinský K uvedené zprávě informoval, že s p. Polachem před časem jednal o případném odkupu

části tohoto pozemku.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou doporučuje schválit odkoupení části pozemku na rohu ulice
Ještědská a Vysoká pod komunikací, která je v majetku p. Polacha za standardních podmínek. 

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 952/08/23-R bylo schváleno.

Starosta Bc. Tomáš Levinský   ............................................................
 
Místostarosta Jakub Vavroš, DiS.   ............................................................
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Datum vyhotovení:


